
                  
 
 

 
 
Motie Ruimte om terras te overkappen 
 
De gemeenteraad van Zevenaar, in vergadering bijeen op 16 september 2020,  
 
Constaterende dat: 
 

1. De horecabedrijven in de gemeente Zevenaar ernstig zijn getroffen door COVID-19; 
2. Door het verdwijnen van de zomerterrassen er weer veel omzetverlies zal worden geleden; 
3. In de horeca er behoefte is om bestaande terrassen te overkappen i.v.m. winterperiode; 
4. Er op dit moment geen duidelijk beleid is op dit gebied; 
5. Vergunningverlening een dure en langdurige oplossing is, 

 
Overwegende dat: 
 

1. De horeca in de gemeente Zevenaar al genoeg is getroffen door COVID-19; 
2. Het een mooie geste zou zijn om naast het uitstel van precario de horeca meer te 

ondersteunen; 
3. Tijdelijke overkapping een oplossing zou zijn om omzetverliezen te kunnen beperken; 
4. Het goed zou zijn op dit moment snel eenvoudig beleid in het leven te roepen, vergunningen 

hierdoor snel verleend kunnen worden voor tijdelijke overkappingen van bestaande 
terrassen, 

 
Roept het college op: 
 

1. Aan de horeca in de gemeente Zevenaar te laten zien dat we ze daar waar mogelijk willen 
ondersteunen; 

2. De vergunningverlening te vereenvoudigen door bv gebruik te maken van bv de 
kruimelvergunning; 

3. Deze regeling tijdelijk in het leven te roepen, bijvoorbeeld zolang de 1.5 mtr economie van 
toepassing is, maar in elk geval tot 1 maart 2021. Daarna bezien of verlenging nodig is. 

4. In het kader van het herstelplan, met een hardheidsclausule de vergunning om niet te 
verlenen.  

 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
Zevenaar, 15 september 2020 
 
Huub Meijer, Sociaal Zevenaar 
Peter Vos, VVD 
Nathani Niebuur-Sluiter, PvdA 
 

 
Deze motie is aangenomen / verworpen in de vergadering van 16 september 2020. 
 



 
 
Stemverhouding:  
Fracties voor: Sociaal Zevenaar, VVD, PvdA, D66, SP, GroenLinks (9) 
Fracties tegen: CDA, Lokaal Belang (15)  
      
 
De griffier,    De voorzitter, 


